



August/September Newsletter- Bulletin d'août/septembre

CANB-NB Grant Program

CANB is pleased to announce the 2017-2018 CANB-NB Grant Program. Through this program, successful applicants can receive funding to support archival projects undertaken at their archives.

Funding is available for the following types of projects:

- Arrangement and Description
- Preservation & Conservation
- Reformatting & Migration
- Equipment Purchase
- Training & Professional Development

Archival institutions must be CANB members in good standing in order to qualify for a grant. Qualified applicants may submit more than one grant application.

All documents can be found on the CANB website at <http://www.canbarchives.ca/nb-grants>. Applications must be submitted to the Archives Advisor by September 29, 2017. However, it is advisable that they be submitted two weeks prior to the deadline for review.

If you have any questions, please contact Shannon Doiron at 506-453-4327 or at archives.advisor@gnb.ca.

Programme provincial de subventions du CANB

[Subscribe](#)[Past Issues](#)

du CANB pour l'exercice 2017-2018.

Ce programme offre une aide financière aux organismes retenus pour les aider à mener des projets d'archivage entrepris dans leurs centres d'archives. Le CANB offre de l'aide financière pour les types de projets suivants:

Classement et description

Préservation et conservation

Remise en forme et migration

Achat de matériel

Formation et perfectionnement professionnel

Les centres d'archives doivent être membres en règle du CANB afin que leur demande de subvention soit étudiée, et ceux qui remplissent les conditions requises peuvent présenter plus d'une demande.

Tous les documents se trouvent au <http://www.canbarchives.ca/programme-de-subsventions-canb-nb>. Les demandes devront être envoyées au conseiller en archivistique du CANB d'ici le 29 septembre 2017. Il est conseillé qu'elles soient envoyées deux semaines avant la date limite pour une révision.

Si vous avez des questions, veuillez contacter Shannon Doiron au 506-453-4327 ou à archives.advisor@gnb.ca.

Site Visits

The Archives Advisor is currently booking site visits for the fall of 2017. If you are interested, please contact Shannon Doiron at 506-453-4327 or at archives.advisor@gnb.ca. The Archives Advisor can help with project planning, best practices for your institution, CANB funding applications, CANB Needs Assessments, as well as professional and technical advice. This service is open to all CANB members. Below are some photos from recent site visits.

Visites sur place

Le conseiller en archivistique fera des visites sur place pendant l'automne de 2017. Si vous êtes intéressé, veuillez communiquer avec Shannon Doiron au 506-453-4327 ou à archives.advisor@gnb.ca. Le conseiller en archivistique peut vous aider à planifier vos projets, à adopter les meilleures pratiques pour votre établissement, à préparer des demandes de financement pour le CANB, à remplir l'évaluation des besoins du CANB, en plus de vous offrir des conseils professionnels et techniques. Il



Steeves House Museum / Musée de la Maison Steeves

[Subscribe](#)

[Past Issues](#)



Janice Fairney from the Charlotte County Archives /
Janice Fairney des Archives du comté de Charlotte

[Subscribe](#)

[Past Issues](#)



Kerri Chrus in front of the Ross Memorial Museum /
Kerri Chrus en avant du Musée Mémorial Ross

Here is a [link](#) to information on an archival stage in France / Voici de [l'information](#) sur un stage archivistique en France

Subscribe

Past Issues

Website

Twitter

Email

Facebook

This email was sent to <<Email Address>>

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

Council of Archives New Brunswick/ Conseil des archives Nouveau-Brunswick · PO Box 1204 Sataion A · Fredericton, New Brunswick E3B 5A3
· Canada

MailChimp.